
Medemblik, 30 juni 2019 

Aan College van Burgemeester en 

 Wethouders van de Gemeente Medemblik, 

Postbus 45, 

1687 ZG  Wognum 

info@medemblik.nl 

 

Betreft: aanvraag plaatsing zonnepanelen:zaaknr. Z-18-015928 , n.a.v.Welstandsnota herziening 

2018(Doc-18-5- 050939); pagina 96, paragraaf ‘Op een dakvlak binnen beschermde gezichten’.  

Geacht College, 

Enige tijd geleden hebben wij, de parochieraad van de St. Martinusparochie Medemblik, een verzoek 

bij u ingediend om zonnepanelen te mogen plaatsen op ons verenigingsgebouw Sint Pieter aan de 

Ridderstraat 9 te Medemblik. Tot heden hebben wij hier geen bericht over ontvangen.                       

Vorig jaar hebben we zonnepanelen mogen plaatsen op de aanbouw van het verenigingsgebouw en 

we willen graag het aantal panelen uitbreiden. Hiervoor kunnen wij alleen het dak van het 

hoofdgebouw  van het Sint Pieter gebruiken. Het gaat hierbij om een monumentaal pand.  

Monumentale panden, waaronder het St. Pieter dat gelegen is in de binnenstad van Medemblik, 

dienen behouden te blijven maar vragen wel veel onderhoud en de daarbij behorende kosten. De 

opbrengst van zonnepanelen op het dak van het gebouw kan ons helpen om het gebouw zijn functie 

van verenigingsgebouw te laten behouden. Momenteel lijkt het beleid t.a.v. zonnepanelen op 

monumenten nog niet geactualiseerd te zijn aan de noodzaak om de co2 uitstoot te verminderen. 

Het aanzicht van de monumenten wordt nog als belangrijker aangemerkt hoewel dit, gezien de 

noodzaak om ons milieu te verbeteren, niet meer als argument kan worden aangevoerd.                                                                                                                                                   

Rekening houdend met het aanzicht van het gebouw willen wij u wijzen op diverse ontwikkelingen 

waardoor de zonnepanelen a.h.w. integreren in het dak van het gebouw. Onderaan deze brief geef ik 

u hier een voorbeeld van.  Wij zijn bereid om hierin extra te investeren. Daarnaast biedt de 

Welstandsnota herziening 2018 daarbij mogelijkheden omdat er geen sprake is van een voordakvlak 

op het gebouw.  

Maar belangrijker vinden wij het terugdringen van de co2-uitstoot. Als parochie willen wij het 

voortouw nemen om een maatschappelijke voorbeeldfunctie uit te stralen m.b.t. het opwekken van 

duurzame energie. Hierbij betrekken wij actief parochianen en andere inwoners en bedrijven van 

Medemblik door hen een mogelijkheid te geven om aan het plaatsen van deze panelen mee te doen.  

Wij hopen binnenkort een positief antwoord van u op onze vraag te mogen ontvangen. Het lijkt ons 

een uitdaging om samen met uw ambtenaren aan een passende oplossing te mogen werken.  

Met vriendelijke groet, 

 

Hoogachtend, 

J.Hoogendijk, penningmeester Parochieraad Sint Martinus Medemblik 

 



-voorbeelden esthetische zonnepanelen- 

 

 

 


